
Řádná schůze SRPŠ ZŠ a MŠ Antonínská ze dne 14. 9. 2023 
 

Schůze je usnášeníschopná.  

 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele 

Petr Holub 

Marie Brichtová 

všichni pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel 

Zapisovatel: Petr Holub 

Ověřovatelka: Marie Brichtová 

Zvoleni jednomyslně. 

 

2. Příspěvek SRPŠ ve výši 400CZK na školní rok 2023/24 

všichni pro, nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel 

 

3. Návštěva fotografa Kamila Jursy 

Na základě podnětů rodičů na minulém SRPŠ ředitel školy nabídl panu Jursovi účast na SRPŠ. 

Pan Jursa se ptá, kde je problém: zda technická kvalita či jiné. 

Připomínky rodičů ze SRPŠ: 

- Otázka: při výběru elektronického doručení fotografie nebyly tyto doručeny. 

  Odpověď: řeší se QR kódem, který umožňuje stažení. 

- Otázka: Problém aranžmá - děti jsou neuspořádané, problém hlídání barev oblečení, každé jinak nohy, 

etc. 

  Odpověď: Problém v tom, že se musí fotit před školou (pan Jursa sdělil, že pan ředitel neumožnil focení v 

parku). 

- Komentář: Focení minule nebylo v parku VUT z důvodu změny vyžádat si povolení. 

- Komentář: Vyjádření respektu, že pan fotograf přišel a předstoupil. 

- Otázka: Komplexní problém - očekávali jsme výměnu dodavatele služby. Dále: Problém je v tom, že proces 

probíhá chaoticky a ve stresu, s nedostatečnou časovou dotací. 

- Otázka: Dochází k umělému retušování - např. znaménka. 

  Odpověď: Individuální nastavení retušovat/neretušovat. 

- Otázka: Z minulého SRPŠ vyplynulo, že bude výměna dodavatele. 

- Otázka: Problém ceny - průměr průzkumu mezi komunitami na FB byl 38Kč. Cena stávajícího dodavatele 

je v nejvyšší kategorii. 

- Komentář: Konkrétní připomínky z minulé schůze se měly diskutujícími poslat místopředsedkyni paní 

Vítkové, což do týdne před SRPŠ se nesešly žádné. Proto zvolena varianta návštěvy pana Jursy. 

- Otázka: Jaký je smluvní vztah se školou. 

  Odpověď: Neformální dohoda o spolupráci se školou. 

- Komentář: Problém, že bylo vidět nějaké žákyni na fotografii spodní prádlo. 

- Návrh ze SRPŠ: probrat s ředitelem zvýšení časové dotace, výběr vhodného interiéru tak, aby focení bylo 

nezávislé na počasí či vhodného exteriéru (park) pro lepší vyznění fotografií. 

- Návrh pana Jursy: poslat fotografie elektronicky ke schválení. 



  Diskuse o technické implementaci: otázkou, komu a kam zasílat a kdo by zprostředkovával připomínky. 

- Návrh ze SRPŠ: Připomínky se uvedou do zápisu - předsedkyně rozešle zápis k doplnění. 

- Názor rodiče: Problém barevných posunů - žák měl na fotce rezavé vlasy. 

- Otázka: je jeden fotograf (pan Jursa) nebo je tam více lidí? 

  Odpověď: dva fotografové - pan Jursa fotografuje třídy, kolega fotografuje skupinky. Letos byli na 

výpomoc nějací studenti. Problém je hlavně při fotografování neposedných dětí. 

- Komentář: Poděkování za tabla za COVIDu. 

- Poděkování SRPŠ za odvahu a přímou komunikaci. 

 

4. Uvítání pana ředitele 

 

Návštěva Mgr. Skutkové - školní psycholožky. 

Práce s nadanými žáky se v rámci školy rozšiřuje. Škola má 2 psycholožky (jedna nová) a 2 speciální 

pedagožky. 

Informace o koncepci podpory nadaných žáků. 

Od loňska zapojení do sítě škol podporující nadané žáky. Začalo se s diagnostikou INVENIO, vyvinuté na 

MUNI, zaměřené na matematicko-logickou oblast. Na základě výsledků testování ve 4. třídách bude 

skupina nadaných dětí - povede pan asistent, který se věnuje výuce matematiky. Letos bude testování ve 

2.-4. ročnících skrz INVENIO - nabídka rodičů k zapojení do testování. V loňských ročnících to bylo 

dotováno/hrazeno, od letoška se bude muset hradit – 600,-Kč. Realizace testování v počítačové učebně. 

Domluva s ředitelem, že pro rodiče, kteří si to nebudou moci dovolit, bude možnost proplacení ze školních 

fontů. U prvních ročníků bude diagnostika metodou IDENA děláno přímo na škole (mimo okrajové 

podmínky testování INVENIO). Proběhl workshop mezi učiteli - kdo má zájem pracovat s talentovanými 

žáky. Pro druhý stupeň se počítá s mentoringem - budou mít svého mentora a plán rozvoje, ale až od dalších 

školních let. 

Práce s talentovanými žáky na prvním stupni bude zařazeno do výuky matematiky - kde se budou využívat 

hodiny, kdy se nebude probírat v běžné hodině probírat nová látka. Metodika vytvořena na základě 

zkušeností z jiných škol, např. Křídlovická. Dnes odpoledne půjdou informace na třídních schůzkách (5. 

třídy) a rodiče budou muset dát svůj souhlas. Dodatečné/opakované testování se nepočítá, ale je možné 

využít PPP (pedagogicko-psychologickou poradnu), možno konzultovat s paní psycholožkou. 

 

Otázka: Kdo všechno má přistup k výsledkům testování? 

Odpověď: INVENIO posílá podrobnou zprávu rodičům. Škola dostává pouze souhrnnou informaci se 

seznamem nadaných dětí a oblastí. 

 

Otázka: Nebude to dělat problém v kolektivu? 

Odpověď: Učitelé jsou si problematiky vědomi a budou na to dbát. Stejné metody se používají u speciální 

pedagogiky, řeší se v rámci pedagogického sboru. 

 

Otázka: Praktická realizace? 

Odpověď: Vychází to typicky na 3-4 děti ze třídy, které budou odcházet na svoji skupinku do jiné učebny. 

 

Otázka: Co je možno nabídnout teď pro žáky 2. stupně? 



Odpověď: Zatím se realizují další aktivity - školní turnaje, piškvorky, pomůcky pro nadané žáky - učitelé 

dávají rozvojovější úlohy etc. Učitel třídní (na 1. stupni) nebo učitel matematiky (na 2. stupni) pracuje s 

dětmi individuálně. Není potřeba diagnostika v PPP nebo návštěva u psycholožky. U 7. třídy se řešilo 

spolupráci s JCMM, ale škola zatím pro 7. ročníky nemá kapacitu. 

 

Pro žáky 8.-9. tříd se dělá testování nadání v rámci diagnostiku profesní orientace - dělá se blok, v jehož 

rámci to psycholožka nabízí žákům a předpokládá se dostatečná kompetence žáků, aby se domluvili doma 

s rodiči. Lze výjimečně domluvit i u 7. tříd. 

 

Komentář ze strany rodičů: 7. třídy nám trochu vypadly. 

 

Otázka: Plánuje se pracovat i s jinými talenty než matematika/logika? 

Odpověď: Škola zatím předpokládá práci formou kroužků - např. uměleckých. 

 

Otázka: Je možné sdělit učitelům 2. stupně výsledky testování, aby talentovanějším bylo umožněno více 

se rozvíjet. 

Odpověď: Průběžně k práci se žáky dochází. 

 

Zápis zpracoval: assoc. prof. RNDr. Petr Holub, Ph.D., v. r. 

 

Ověřila: Mgr. Marie Brichtová, v. r. 

 

V Brně dne 15. 9. 2023  


